

《单词百科:inertial是什么意思?inertial怎么发音?inertial的解释和用法》

英语单词inertial是什么意思?inertial怎么读?inertial怎么发音?简答网为您整理了inertial的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inertial怎么读

inertial的读音:[ɪˈnɜːl]

inertial的意思

1、adj.不活泼的, 惯性的;

inertial的双语例句

1、The beam sampling grating (BSG) used in the inertial confinement fusion system is designed.

设计了用于惯性约束核聚变系统的取样 光栅 .

2、Methods of error compensation for azimuth holding system in an INS (inertial navigation system) are presented.

给出了陆用 惯性导航 系统方位保持仪的误差 补偿方法 .

3、Rotating the image according to the inertial principal axis can normalize it in position.

通过计算惯性主轴及图像旋转完成了位置归一化处理.

4、Aerogels are perfect target materials in inertial confinement fusion (ICF) experiments.

气凝胶是惯性约束聚变 (ICF) 实验中的一种理想的靶材料.

5、The design of gyroscope data acquisition system for marine strapdown inertial navigation system is presented.

介绍了船用捷联惯性导航系统中陀螺仪数据采集系统的设计.

6、The gravitational mass is an embodiment of the inertial ones.

从宏观到微观,逐渐认识了分子、子、子和质子等.

7、Secondly, the principle of strap down inertial navigation for a rocket or cannon analyzed in details.

进而讨论了针对火箭炮或身管火炮的捷联惯性导航原理.

8、An inertial frames one in which any isolated body is unaccelerated.

惯性参照系,任何孤立物体在这种参照系中都没有加速度.

9、The natural frequency of the press is far higher than the frequency of inertial force.

压机固有频率比惯性力频率高得多.

10、In addition to inertial load, stiffness and flatness.

除了惯性载荷 、 刚度、平整度.

11、Friction interference problem always exists in the design of inertial navigation test device.

在惯导测试设备设计过程中会经常碰到摩擦干扰问题.

12、It can provide standards signal of vate and position as input for inertial tested.

它可以为被测的惯性导航仪表及惯性导航系统提供精确的方位和速率等输入信号,同时又配备数据采集系统,用来精确地测量被测器件的输出信号.

13、This device has successful application in the detection and appraisal of the inertial instruments.

此设备现已成功地应用于惯性仪表的检测和鉴定中.

14、Three axis table is one of the key measuring equipment of the inertial component.

三轴转台是测试惯性元件的关键设备之一.

15、Guidance is provided by an inertial package coupled with satellite navigation.

制导由配有卫星导航的惯性制导打包提供.

16、Inertial force with real power differential, it does not SHI Li objects.

惯性力与真实力有区别, 它没有施力物体.

17、A method to realize attitude algorithm module in strap down inertial guidance is presented.

提出了一种实现捷联惯性导航系统姿态解算模块的方法.

18、The class of all possible motions is the same in all inertial frames.

在所有的惯性参照系中可能出现的运动全都是同一种类的.

以上是简答网为您整理的inertial怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于inertial

的用法、inertial的释义、inertial

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inertial>